



13 November 2023

SIAC Signs Memorandum of Understanding with the Law School of Tsinghua University

The Singapore International Arbitration Centre (SIAC) is pleased to announce that it has entered into a Memorandum of Understanding (MOU) with the Law School of Tsinghua University.

The MOU was signed at a signing ceremony in Beijing today by Ms Gloria Lim, Chief Executive Officer of SIAC, and Associate Professor Long Jun, Associate Dean of the Law School of Tsinghua University. Under the MOU, SIAC and the Law School of Tsinghua University will work together to place law students from the Law School of Tsinghua University in internships at SIAC. Both parties will also explore the possibility of inviting SIAC to recommend lecturer(s) or work together to design courses relating to SIAC/Singapore arbitration, and/or developing and/or conducting joint training programmes, seminars, and other events in China to promote the development and practice of international arbitration.

Associate Professor Long Jun, Associate Dean of the Law School of Tsinghua University, said, "We are very pleased to sign an agreement with SIAC to provide students with internship opportunities at SIAC and to explore in-depth cooperation with SIAC on courses, seminars, and training programmes. We believe that our collaboration will foster an international perspective in the next generation of arbitration practitioners and jointly promote the development of international commercial dispute resolution mechanisms."

Ms Gloria Lim, CEO of SIAC, said, "SIAC is pleased to be collaborating with the Law School of Tsinghua University to provide internship opportunities to law students and to jointly develop programmes that will provide useful exposure to the practice of international arbitration. We believe that such efforts serve to support the development and nurture of the next generation of arbitration practitioners, and look forward to partnering with the Law School of Tsinghua University on this initiative."

For more information, please contact:

Singapore International Arbitration Centre

T: +65 6713 9777

E: corpcomms@siac.org.sg

W: www.siac.org.sg

Singapore International Arbitration Centre Shanghai Representative Office

E: siac_china@siac.org.sg



2023年11月13日

新加坡国际仲裁中心和清华大学法学院签订合作备忘录

新加坡国际仲裁中心（“新仲”）在此欣然宣布与清华大学法学院签署合作备忘录。

新仲首席执行官林美恩女士与清华大学法学院副院长龙俊副教授于今日在北京签署了合作备忘录。根据该备忘录，新仲将接收清华大学法学院的学生在新仲实习。双方还将在邀请新仲推荐讲师讲授、合作设计新仲/新加坡相关仲裁课程，开展联合培训项目、研讨会等活动上探索合作机会，推动国际仲裁的实践和发展。

清华大学法学院副院长龙俊副教授说，“我们非常高兴与新仲签署协议，为学生提供在新仲的实习机会并和新仲探索课程、研讨会、培训项目的深入合作。相信我们的合作将培养下一代仲裁从业者的国际化视野，共同推动国际商事争议解决机制的发展。”

新仲首席执行官林美恩女士说，“新仲很高兴能与清华大学法学院合作，为法学专业学生提供实习机会，并共同开发有益于接触国际仲裁实践的课程。我们相信，这些努力有助于支持下一代仲裁从业人员的发展和培养，并期待着与清华大学法学院在这一举措上的合作。”

详情请联系：

新加坡国际仲裁中心

电话：+65 6713 9777

邮箱：corpcomms@siac.org.sg

网站：www.siac.org.sg

新加坡国际仲裁中心上海代表处

邮箱：siac_china@siac.org.sg